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Protokół nr 8/20 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w Urzędzie Gminy Nowe 

w dniu 13 lutego 2020 roku 

od godz. 1500 do godz. 1530 

 

 

Na posiedzeniu obecnych było 5 członków Komisji (wszyscy). W posiedzeniu Komisji 

uczestniczyła również Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Nowem Małgorzata 

Murawska. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Grzegorz Derengowski otworzył 

posiedzenie Komisji i powitał zebranych.  

Poinformował, że obrady komisji są rejestrowane za pomocą urządzeń nagrywających 

dźwięk. Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych osób 

uczestniczących  

w obradach komisji została umieszczona do zapoznania się z jej treścią na drzwiach Sali 

obrad oraz w Biuletynie Informacji Publicznej www.bip.gminanowe.pl w zakładce Organy – 

Rada Miejska oraz na stronie www.gminanowe.pl w zakładce Moja gmina. 

 

Porządek posiedzenia: 

1.Rozpatrzenie petycji. 

2.Sprawy bieżące.                                                                                                                                                               

 

Do porządku obrad nie wzniesiono żadnych uwag, porządek został przyjęty jednomyślnie.  

 

Ad. 1 

 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Derengowski przypomniał, że w dniu 2 grudnia 2019 

roku do Rady Miejskiej w Nowem wpłynęła petycja z dnia 28 listopada 2019 roku określona 

przez autorkę, jako petycja w interesie publicznym w zakresie przepisów prawa miejscowego. 

Osoba składająca petycję, działając w imieniu własnym, na zasadzie artykuł 2 ustęp 1 ustawy 

z dnia 11 lipca 2014 roku o petycjach, składa petycję w interesie publicznym i postuluje  

o zmianę przepisów prawa wymienionych w punktach od 1 do 17 wyżej wymienionej petycji. 

Petycja na podstawie §91 ust. 5 Statutu Gminy Nowe uchwalonego Uchwałą Rady Miejskiej  

w Nowem Nr 46/288/18 z dnia 17 października 2018 r. została przekazana przez 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Nowem w dniu 3 grudnia 2019 r. do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji celem przeanalizowania, wstępnego rozpatrzenia i przygotowania dla 

Rady Miejskiej projektu rozstrzygnięcia petycji. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zapoznała się z jej treścią podczas posiedzenia w dniu 10 grudnia 2019 roku, a następnie 

podczas posiedzenia w dniu 12 grudnia 2019 roku. Mając na uwadze okoliczności prawne i 

faktyczne komisja stwierdziła, że punkt pierwszy dotyczy spraw należących do kompetencji 

jednostek samorządu terytorialnego, w tym do gmin, natomiast w punktach od 2 do 17 treść 

petycji wykracza poza ustawowe uprawnienia organu, jakim jest Rada Miejska w Nowem i 

należy wnioskować, by Rada Miejska uznała, iż zasadnym jest przekazanie podmiotowej 

petycji organowi właściwemu to jest Radzie Ministrów. Komisja przygotowała projekt 

uchwały z uzasadnieniem, który rekomendowała Radzie. Na sesji 19 grudnia 2019 roku Rada 

Miejska w Nowem podjęła uchwałę XV/97/19 o przekazaniu petycji wniesionej 2 grudnia 

2019 roku w zakresie punktów 2-17 do rozpatrzenia według właściwości Radzie Ministrów. 

http://www.bip.gminanowe.pl/
http://www.gminanowe.pl/
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Na dzisiejszym posiedzeniu został nam do rozpatrzenia punkt pierwszy petycji, który dotyczy 

dwóch zagadnień: 

- pierwsze zagadnienie, to odpłatność za miejsca parkingowe przed wszystkimi kościołami  

i cmentarzami oraz szpitalami, 

- druga część punktu 1 petycji dotyczy cen żywności w sklepach, które funkcjonują bardzo 

często w szpitalach albo przy szpitalach. 

 

Na poprzednim posiedzeniu Komisji zapoznaliśmy się z opinią radcy prawnego w sprawie 

punkt 1 petycji Pani Renaty Sutor, która wpłynęła 2 grudnia 2019 r.  

Na podstawie tej opinii przygotowałem wspólnie z radcą prawnym projekt uchwały, który 

komisja będzie rekomendowała Radzie Miejskiej. 

Rozdamy Państwu projekt tej uchwały do zapoznania się (załącznik nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy trzeba ją głośno odczytać, czy każdy z członków woli 

zapoznać się z jej treścią sam? 

Radni uznali, że wolą sami przeczytać projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikiem.  

Po zapoznaniu się z projektem Przewodniczący Komisji zapytał: 

Czy zgadzają się Państwo ze stanowiskiem proponowanym Radzie przez Komisję? 

Komisja zgodziła się ze stanowiskiem proponowanym Radzie. 

W takim razie projekt uchwały poddaję pod głosowanie. 

Kto z Państwa jest za? Kto przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że komisja jednomyślnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia pkt 1 petycji, która wpłynęła 2 grudnia 2019 r. 

 

Przechodzimy do rozpatrzenia petycji Pani Renaty Sutor z dnia 6 grudnia 2019 r. 

Jak w przypadku poprzedniej petycji, zgodnie z opinią Komisji odnośnie pkt 2 petycji oraz  

w oparciu o stanowisko Burmistrza w sprawie miejsc parkingowych (załącznik nr 2 do 

protokołu), o co zwracała się komisja, przygotowałem wspólnie z radcą prawnym projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Rozdamy Państwu stanowisko Burmistrza i projekt tej uchwały, proszę się z nią zapoznać 

(załącznik nr 3 do protokołu). 

Po zapoznaniu się ze stanowiskiem Burmistrza i z projektem Przewodniczący Komisji 

zapytał: 

Czy zgadzają się Państwo ze stanowiskiem proponowanym Radzie przez Komisję? 

Komisja zgodziła się ze stanowiskiem proponowanym Radzie. 

W takim razie projekt uchwały poddaję pod głosowanie. 

Kto z Państwa jest za? Kto przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że komisja jednomyślnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji z dnia 6 grudnia 2019 r. 

Ad. 2 

 

Przewodniczący Komisji zapytał jej członków, czy chcieliby poruszyć inne sprawy? 

Członkowie Komisji nie zgłosili innych spraw bieżących do omówienia. 

 

Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za przybycie i zamknął posiedzenie Komisji 

o godz. 1530. 

 

Protokołowała: 

Joanna Szaga 


